
Ganløse Fitness Klubs bestyrelsesmøde blev afholdt med spisning på Ganløse 

Pizzeria, tirsdag den 25. april 2023 Kl. 19.00.  

Tilstede var: Monica, Stig, Erik, Jonathan, Martin, Peter. Samt det nye medlem af 

bestyrelsen: Patrick. 

Afbud: Rikke 

Dagsorden for mødet var: 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Pkt. 2: Meddelelser og orientering herunder kassererens statusrapport. 

Pkt. 3: Sagsbehandling. 

Pkt. 4: Status på " to do liste " 

Pkt. 5 Eventuelt. 

Referat i henhold til dagsordenen: 

Inden mødet gik i gang, indledtes mødet med en kort præsentation af bestyrelsen overfor 

Patrick, som er nyt medlem af bestyrelsen, herunder antal år i bestyrelsen. Peter har 

været medlem siden 2005 og blev formand i 2019. Jonathan og Martin kom i bestyrelsen i 

2018, Monica året før i 2017. Erik har været medlem siden 1978, hvor han fik 

medlemsnummer 8. Stig meldte sig ind i 2007 og overtog kassererposten efter Peder i 

2016. Han sidder desuden i bestyrelsen for EIF. 

Peter oplyste, at vi har en god mødekultur, hvor vi alle gør, hvad vi kan for at løfte klubben. 

Derefter gik mødet i gang. 

 

Ad 1: Dagsordenen blev godkendt. 

Ad 2: Kassererens orientering: Stig oplyste, at kassebeholdningen på datoen udgør kr. 

268.169, hvilket gør, at det er muligt at anskaffe nyt materiel i tilfælde af nedbrud. Stig 

oplyste, at der også er afsat penge til en eventuel delbetaling for ny gulvbelægning. Peter 

og Stig udtalte, at de fortsat mener, at etableringen af den nye gulvbelægning bør gå 

gennem kommunen, dels da det er kommunens lokale, og fordi indkøb gennem 

kommunen er momsfritaget, samt at dette giver mulighed for, at kommunen afholder noget 

af udgiften. Stig meddelte derefter, at der også er afsat midler til eventuelle kurser. 

Stig oplyste, at der pt. er 161 medlemmer, heraf er 5 medlemmer over 80 år. 

Afsluttende oplyste Stig, at medlemmerne mellem 15-24 år er dem, klubben får tilskud til af 

kommunen. Dem er der pt. 44 af. 

 



Ad 3: Peter orienterede om manglende respons fra kommunen ang. gulvbelægningen. Stig 

har gennem EIF efterfølgende fået at vide, at det blandt mange andre punkter er kommet 

på en liste over mindre opgaver, som kan sættes i værk, med de begrænsede midler, 

kommunen kan afsætte til det. Den liste skal behandles i folkeoplysningsudvalget i starten 

af junimåned. Peter fortalte endvidere, at han med formanden for EIF havde undersøgt 

muligheden for at få mere plads i kælderen, og der er visse muligheder, der skal 

undersøges nærmere. Det møde med DGI, som Peter skulle have deltaget i, måtte han 

aflyse, da han desværre var syg, da mødet skulle afholdes. 

Bestyrelsen drøftede muligheden for, at flere fra bestyrelsen skal på instruktørkursus, så 

Peter ikke er den eneste med den kompetence. Peter meddelte derefter, at der jævnfør 

DGI’s kursuskalender først er kurser på Sjælland til næste år. Peter oplyste i den 

forbindelse, at Patrick har nævnt, at han er interesseret, hvilket bestyrelsen bakkede op 

om. 

Peter oplyste, at et medlem har spurgt, om han må købe de gamle vægtskiver, hvilket 

bestyrelsen efterfølgende var enig om at give grønt lys for. Peter følger op på dette. 

Derefter oplyste Peter, at han har klaget til rengøringen, da flere fra bestyrelsen inklusive 

ham selv ikke var tilfredse med standarden. Efterfølgende har rengøringen oplyst, at der 

vil blive strammet op. Peter opfordrede bestyrelsen til at give ham besked, hvis de oplever, 

at rengøringen ikke er tilfredsstillende. 

 

Ad 4: Peter gennemgik de få punkter, der endnu udestår på to-do-listen. Derefter meddelte 

Peter, at der ved generalforsamlingen blev foreslået, at bestyrelsen søger nogle fonde til 

hjælp til skift af gulvbelægningen. Peter vil i den forbindelse undersøge, hvilke muligheder 

der er. Det blev besluttet, at spejlet ved Smith-maskinen ikke skal erstattes. Det blev 

vedtaget, at der skal laves et nyt skilt ved vægttræningsplatformen for at sikre, at skiverne 

bliver i det område, og endelig skal der bestilles mere flydende kalk. Peter følger op på de 

aftalte punkter. 

Patrick foreslog, at der oprettes en mulighed for køb af gæstepas. Det bakkede 

bestyrelsen op om, og besluttede derefter, at gæstepasset skal koste 30 kr., og det skal 

være muligt at købe gæstepasset via www.ganløsefitnessklub.dk. Stig følger op på dette 

punkt. 

I forbindelse med Ganløse by Night meddelte Peter, at planen er, at der laves et mindre 

arrangement à la sidste år. Monica og Peter arbejder videre med sagen. 

 

Ad 5: Peter fortalte, at bestyrelsen har adgang til en lille computer som Stig har doneret til 

klubben. Computeren kan bruges til at udføre medlemskontrol. 

 

Derefter sluttede mødet. 

 


